
Title (en)
Packaging for a sink

Title (de)
Verpackung für eine Spüle

Title (fr)
Emballage pour un évier

Publication
EP 2208688 A1 20100721 (DE)

Application
EP 09000382 A 20090114

Priority
EP 09000382 A 20090114

Abstract (en)
The packaging (100) has a support body (134) comprising a receiving channel for an edge region of a sink (102). The support body comprises
a base body (142) and an additional body (214), which is connected with the base body in a form-fit manner. The additional body comprises a
damping projection (182), which is partially arranged in a region of the support body. The base body and/or additional body comprises a holding
projection, which is engaged in a holding recess of the additional body and/or base body when the bodies are connected together in a form-fit
manner.

Abstract (de)
Um eine Verpackung für eine Spüle (102), umfassend mindestens einen Stützkörper (134), der mindestens einen Aufnahmekanal (162) für einen
Randbereich (136) der Spüle umfasst, zu schaffen, welche an Spülen unterschiedlicher Länge anpassbar ist und auch bei relativ langen Spülen
eine gute Abstützung und Dämpfungswirkung im mittleren Bereich der Langseiten der Spüle ermöglicht, wird vorgeschlagen, dass mindestens ein
Stützkörper mindestens einen Basiskörper (142) und mindestens einen Zusatzkörper (214), der mit dem Basiskörper formschlüssig verbunden ist,
umfasst.
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